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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

Θέμα: «Αδικαιολόγητη καθυστέρηση στην οικονομική ενίσχυση των 

Σωματείων Καλαθοσφαίρισης». 

Τον Μάρτιο του 2021 οι ομάδες πρωταθλήματος του μπάσκετ (ΚΑΕ) έλαβαν 
την προκαταβολή που δικαιούνται από το νόμο, λόγω της στέρησης εσόδων τους 
εξαιτίας των περιοριστικών μέτρων για την αντιμετώπιση της πανδημίας. Το υπόλοιπο 
του ποσού ακόμα δεν έχει καταβληθεί, ενώ παρόντος ενός και πλέον χρόνου από τότε, 
περιμένουν εύλογα την καταβολή του ποσού του τρέχοντος έτους 2022, το οποίο 
επίσης δεν έχει καταβληθεί.  
Ο οικονομικός σχεδιασμός των ομάδων, ιδιαίτερα όσων οι οικονομικές δυνατότητες 
είναι περιορισμένες, όπως ο Απόλλων Πάτρας, έχει ήδη ανατραπεί, με αποτέλεσμα 
όλες οι μισθοδοσίες και υποχρεώσεις προς τρίτους να μείνουν πίσω και να απειλείται 
η ίδια η διεξαγωγή του επόμενου πρωταθλήματος.  
Την ίδια ώρα ο νόμιμος στοιχηματισμός συνεχίζει να χρησιμοποιεί την υπεραξία του 
πρωταθλήματος της καλαθοσφαίρισης για την δημιουργία κερδών.  
Επιπλέον, τα κριτήρια που έθετε η Υπουργική Απόφαση 165090/2021 δεν τηρήθηκαν 
στην χορήγηση της προκαταβολής, με αποτέλεσμα ο αυθαίρετος και επιλεκτικός 
τρόπος υπολογισμού της  από τον Υπουργό να οδηγήσει σωματεία του ποδοσφαίρου 
ή ακόμα και ερασιτεχνικά σωματεία να λάβουν υπερδιπλάσια ποσά από τα σωματεία 
της καλαθοσφαίρισης.  
Την επίταση της ανησυχίας των σωματείων καλαθοσφαίρισης ενίσχυσαν οι δηλώσεις 
του Υπουργού Οικονομικών κου Σταϊκούρα, ότι  τα χρήματα που περίμεναν από το 
στοίχημα δεν θα χορηγηθούν, τονίζοντας πως δεν υπάρχουν άλλα έσοδα από την 
φορολόγηση, σε μια περίοδο που ο νόμιμος στοιχηματισμός γνωρίζει αύξηση των 
κερδών του. 
 Μάλιστα, ο Υπουργός Οικονομικών σημείωσε ότι τα χρήματα που υπήρχαν 
χορηγήθηκαν κανονικά και  ο τρόπος κατανομής τους ανήκει στην αρμοδιότητα του 
Υπουργείου Αθλητισμού, παραγνωρίζοντας και ίσως θέλοντας να νομιμοποιήσει στο 
διηνεκές την αυθαίρετη διανομή χορήγησης της προκαταβολής.  
 
Ερωτάται ο Υπουργός: 
 

 Πόσο ακόμα θα καθυστερήσει η καταβολή της δεύτερης δόσης που 
δικαιούνται οι ομάδες για το 2021;  

 Πόσο ακόμα θα καθυστερήσει η καταβολή της δόσης του τρέχοντος 
έτους, δεδομένου ότι για το 2021 καταβλήθηκε από τον Μάρτιο του ίδιου 
έτους; 
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 Έχει γίνει η εκκαθάριση των κερδών από την φορολόγηση του 
στοιχήματος για το 2021 και σε τι ποσό ανέρχονται αυτά; 

 Ισχύουν και επίσημα οι δηλώσεις του Υπουργού Οικονομικών ότι ο 
αυθαίρετος τρόπος που διανεμήθηκε η προκαταβολή του Μαρτίου του 
2021 θα διατηρηθεί ως έχει και δεν θα συμψηφιστεί με την ορθή εφαρμογή 
των κριτηρίων για τις επόμενες καταβολές;  

     
 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Μάρκου Κώστας 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία(Σία) 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Ελευθεριάδου Σουλτάνα 

Ζουράρις Κωνσταντίνος 

Καλαματιανός Διονύσης 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Θάνος 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πούλου Παναγιού 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σαντορινιός Νεκτάριος 



Φάμελλος Σωκράτης 

Χατζηγιαννάκης Μίλτος 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 

 
 




